
Kære naboer, 
 
Under den seneste generalforsamling blev der bragt et par vigtige punkter på 
banen, som vedrører vores fælles trivsel og sikkerhed i området. Bestyrelsen 
vil gerne på en venlig måde henstille til, at vi alle tager disse til efterretning og 
hjælper med at finde gode løsninger. 
 
For det første blev der talt om vores hække. Mange af os nyder de grønne 
omgivelser, men det er vigtigt, at vores hække ikke skaber gener for andre. 
Der er desværre eksempler på hække, der er blevet for høje eller brede, og 
som i nogle tilfælde hænger ud over fortovet. Dette kan gøre det besværligt og 
potentielt farligt for alle, der færdes til fods, især for dem med barnevogne 
eller rollatorer. 
Bestyrelsen vil derfor venligt opfordre alle haveejere til at gennemgå deres 
hække og sørge for, at de holdes inden for skel og i en passende højde. Lad os 
hjælpe hinanden med at sikre, at vores fortove er sikre og tilgængelige for alle. 
 
For det andet blev der udtrykt et ønske om at nedsætte hastigheden i vores 
område til enten 40 km/t eller måske endda 30 km/t. Bekymringen går på, at 
der nogle gange køres for stærkt, hvilket kan skabe farlige situationer, især for 
vores børn og ældre. 
Bestyrelsen vil gerne appellere til alle bilister om at være særligt 
opmærksomme på hastighedsbegrænsningerne i vores område og generelt 
sætte farten ned. Ved at vise hensyn og køre forsigtigt bidrager vi alle til et 
tryggere og mere behageligt miljø for os alle. 
 
Lad os sammen arbejde på at gøre vores område endnu bedre at bo i, hvor der 
er plads til alle, og hvor sikkerheden er i top. 
 
Med venlig hilsen, 
 
Frydenstrand bestyrelse 


